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Hoi EEE

Nee dat denk ik niet. Gemeentelijke sportaccommodaties lopen m.i. mee in de inventarisatie die gaande is om het gemeentelijke
domein (via AU) te compenseren.

@r,

var:IEEEUE. (ED)EE0 inv niVerzonden: dinsdag 14 april 2020 15:33

BEREETiv. EE) ED RED) EEN io. EEE ED (CED)
@minvws.nl>

3. (EEE) EEE minvws.ni>

Onderwerp: RE: versnelling eerste suppletoire en voorjaarsnota

Voor m’'n begrip, gaat het hier cok over eventuele vraag om extra middelen voor bijvoorbeeld (ik noem eens een zijstraat)
inkomstenderving gemeentelijke sportaccommodaties of kleine clubs die niet met de TOGS-regeling af kunnen? Dat kan je wel

enigszins becijferen, maar dat zijn geen extra kosten buiten ons huidige budget die we nu moeten maken door corona. Die zie ik

eigenlijk Uberhaupt niet, zeker niet in relatie tot contributie.

Met vriendelijke groet,

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M

minvws.nl

Verzonden: dinsdag 14 april 2020 15:17

Onderwerp: FW: versnelling eerste suppletoire en voorjaarsnota

Urgentie: Hoog

Dag allen,

Enige tijd geleden is FEZ begonnen met een inventarisatie over extra kosten ivm corona. Hiervoor was ook een bepaald tijdspad
voor uitgezet, maar kennelijk heeft FIN besloten e.e.a. in de versnelling te gooien. We moeten daarom uiterlijk donderdag de

tabellen vullen en bij FEZ aanleveren.

In de Excel-bijlage is een totaaloverzicht opgenomen van de inschatting extra corona kosten. Het eerste kader betreft VWS-

breed met daaronder PM opgenomen ‘afgelasten evenementen’. Kunnen we hier een bedrag invullen? Mijn inschatting is dat het

uitstellen of geheel afgelasten onal =~
kosten. Indien evenementen doorgeschoven

worden, dan krijgen de organisatoren te maken met extra kosten (accommodatie, personeelskosten etc). Of hebben jullie een

ander bedrag in gedachten?

Verder naar onder komt ‘artikel 6” ook nog in een apart kader terug. Daar staat reeds

[JECKETR
voor leningen SWS opgenomen,

als ook het wegvallen van contributies bij verenigingen. Willen we daar ook een bedrag bij zetten en zo ja, hoeveel dan? Hebben

we daar inmiddels een nauwkeuriger onderbouwing van?
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Ik hoor het graag.

Gr,

ver: IEEE HE. (BED) RE mins.
Verzonden: dinsdag 14 april 2020 14:55

Onderwerp:mreerste Suppletdiie en voorjaarsnota

Urgentie: Hoog

Ha,

Financién heeft besloten om het proces van de voorjaarsnota te versnellen en deze samen met de eerste suppletoire in de MR

van 24 april in plaats van 25 mei te leggen. Daardoor moeten wij ook sneller Tangelo vullen. Vanuit Budgettaire Zaken zijn wij
nu aan het kijken welke informatie wij uit de stukken van het besluitvormingsmemorandum kunnen halen. Ik wil jullie vragen

om uiterlijk donderdag 16 april de toelichtingen op de huidige tabellen in te voeren in Tangelo zodat wij door kunnen naar de

bestuursraad en de bewindspersonen en de aanlevering van 22 april halen. In de bijlage vinden jullie ook een excel-versie van

de tabellen die nu in Tangelo staan.

Voor de uitgaven voor Corona geldt dat wij deze ook op korte termijn aan de Kamer moeten melden. Wij hopen deze te laten

landen in de voorjaarsnota, maar zijn nog met Financién in overleg hierover. Daarom wil ik aan jullie vragen een prognose te

maken voor de uitgaven die wij tot op heden hebben gedaan en dit te doen op basis van de bijgesloten excel totaaloverzicht

Corona. Wij zouden dit graag morgen met de IRF delen en later deze week ook met de bewindspersonen. Gaat dit lukken?

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Financieel-Economische Zaken

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag


